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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 

 

 

 

 

 

Zápis č. 1 

z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 21. 10. 2022, od 18:00 hodin 
 

 

1. Zahájení, složení slibu 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 18:00 hodin dosavadní starostkou obce Radkou Šulistovou („dále jako „předsedající“) v sále 

hostince U Kadleců, Na Návsi 12, Hrdějovice. 

Před zahájením zasedání bylo členům zastupitelstva obce (při prezenci) předáno osvědčení o 

zvolení členem zastupitelstva obce podle § 53 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 

zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění. 

Předsedající sdělila, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, konalo do 15 dnů ode dne uplynutí lhůty 

pro podání návrhů soudu na neplatnost voleb nebo hlasování. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 14. 10. 2022 do 21. 10. 2022, současně byla 

zveřejněna i na „elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatovala, že je přítomno 11 členů zastupitelstva, kteří byli zvoleni v 

posledních volbách a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  

 

Přítomni: Bauer Zdeněk, Haikl Petr, Holomel Pavel, Hynek Jan, Samohýl Jan, Sázel Josef, 

Severa Jiří, Slezák Petr, Stejskal Petr, Suchan Jan, Šulistová Radka 

 

Předsedající si vzala slovo a krátce shrnula předchozí volební období. Zdůraznila, že to 

nebyly roky jednoduché, jelikož byly ovlivněny jak epidemií covidu-19, a s ní spojenými 

opatřeními, tak v závěru tohoto období válkou na Ukrajině, což se promítlo i do dění v obci. 

Přesto se obec posunula, podařilo se obec uchránit před stavbou velkého logistického centra a 

byly úspěšně dokončeny změny územního plánu. Hrdějovice se v tomto období staly 

respektovanou a úspěšnou obcí. Předsedající v této souvislosti uvedla, že si je vědoma i věcí, 

které bylo možné udělat lépe a poděkovala všem v minulém volebním období aktivním 

zastupitelům za jejich práci. 

Předsedající se dotkla atmosféry před volbami a uvedla některé konkrétní útoky cílené na její 

osobu, následně shrnula situaci po volbách, kdy bylo z její strany vítězi voleb navrženo, aby 

byla obec vedena společně, tedy aby vítěz voleb obsadil funkci starosty a uskupení, které se 

umístilo na druhém místě, a v jehož čele je předsedající, obsadilo funkci místostarosty. Tento 

návrh byl v rámci povolebního jednání ze strany vítězného uskupení odmítnut zdůvodněním, 

že předsedající v novém vedení obce být nemůže, protože voliči vítězné strany si to nepřejí. 

Předsedající v závěru své řeči vyslovila přání, aby nové vedení obce v nastaveném kurzu 

pokračovalo a uchránilo obec před nevhodnými developerskými projekty a byly dokončeny 

rozjednané věci. Předsedající následně vyzvala přítomné, pokud se k uvedenému někdo chce 

vyjádřit, ať tak učiní. 

 

Občanka z řad veřejnosti se vyjádřila k výsledkům voleb a vyslovila názor, že vítězům voleb 

jde primárně o to, aby dosavadní starostka se již nepodílela na vedení obce. Vyslovila rovněž 
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podiv nad tím, že po vyhlášení výsledků voleb se téměř vzápětí jeden ze zastupitelů cíleně 

vzdal mandátu ve prospěch náhradníka, což nelze považovat za nic jiného než za podvod na 

voličích. 

Pak popřála novému vedení obce, aby dosáhlo stejných úspěchů jako končící vedení.   

Další občanka z řad veřejnosti se dotázala, že nerozuměla tomu, že někdo postoupil 

zastupitele místo někomu jinému.   

Předsedající odpověděla, tady došlo k tomu, že se asi stalo zvykem, že se podávají rezignace, 

jako tomu bylo v minulém zastupitelstvu, a tento zvyk asi trvá dál. Stalo se tedy to, že 

zvolený kandidát za jedno uskupení Roman Míčka podal rezignaci a toto místo přenechal 

prvnímu náhradníkovi Janu Samohýlovi, což zákon umožňuje.    

Na to reagoval občan z řad veřejnosti, že by se rád zeptal pana Míčky, proč se nechal 

nominovat a kandidoval. Předsedající reagovala, že pan Míčka zde není, ale když přinesl 

rezignaci, tak řekl, že byl omylem zvolen. Předsedající následně vyzvala Jana Samohýla, zda 

se k tomu může vyjádřit. 

Zastupitel Jan Samohýl reagoval na výzvu a omluvil se, že bude velmi stručný a zkusí 

vysvětlit, jak tato situace vznikla, a sdělil následující: My jsme kandidovali, tedy Společně 

Pro Hrdějovice, a získali jsme dva mandáty a po volbách jsme se dohodli s hnutím Hrdějovice 

2022 na spolupráci. Naše vidění je velmi podobné na způsob komunikace a rozvoj obce a tak 

dále. Protože my jsme měli dva mandáty a naši kolegové mají čtyři mandáty, tak jsme se 

rozhodli na rozdělení odpovědnosti a kompetencí v řízení obce a pak protože jsme měli dva 

mandáty, tak na nás dopadl jeden místostarosta. V tu chvíli jsme diskutovali, kdo to vezme, 

oba zvolení kandidáti z pracovních důvodů nejsou schopni se uvolnit nad rámec zastupitele a 

dohodli jsme se tedy, že tuto pozici, spolupracovat s kolegy Hrdějovice 2022, vezmu já. Bylo 

to tedy z těchto důvodů a rozhodně ne, že by to byl nějaký omyl. Roman byl připraven 

pracovat jako zastupitel, ale ne jako místostarosta.    

Občanka z řad veřejnosti ještě měla dotaz, proč, když pan Míčka odstoupil z jednoho 

zastupitelstva údajně pro pracovní zaneprázdnění, tak že se nechal zapsat na kandidátku na 

poměrně vysoké volitelné místo, a potom odstoupí zase z pracovního zaneprázdnění, je to 

vůči voličům nezodpovědné a vidí to jako podraz.  

Na to reagoval zastupitel Jan Samohýl, že mezi ním a Romanem Míčkou byl rozdíl šest hlasů. 

V rámci probíhající diskuse reagoval občan, který sdělil, že měl možnost se seznámit 

s obsahem e-mailu Romana Míčky, kde uvádí „lidi mě zase nedopatřením zvolili“. 

 

Zastupitel Petr Stejskal vyjádřil přání, zda by se mohlo přistoupit k plnění programu schůze 

zastupitelstva. 

 

K tomu občanka z řad veřejnosti podotkla, že se chce jenom zeptat, že většinou bývá diskuse 

až na konci zastupitelstva a dřív si pamatuje, že diskuse byla zakázána nebo nebyla. 

Předsedající uvedla, že zákon tento průběh umožňuje a vzhledem k neobvyklé povolební 

situaci je pro občany důležitá. 

 

Následně bylo přistoupeno ke složení slibu členy zastupitelstva. 

Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzvala přítomné členy zastupitelstva 

ke složení slibu, zároveň přítomné členy zastupitelstva upozornila, že odmítnutí složit slib 

nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., o 

volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). Složení slibu 

proběhlo tak, že předsedající Radka Šulistová přečetla slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o 

obcích: „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci 

budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce Hrdějovice a jejích občanů a řídit se Ústavou a 

zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzvala přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu 

pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu. Žádný člen zastupitelstva 

neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. 
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2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající navrhla jako zapisovatele Petra Haikla a vyzvala přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Zdeněk Bauer a Jan Hynek.  

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Petra Haikla a ověřovateli Zdeňka 

Bauera a Jana Hynka.  

Výsledek hlasování: Pro  11  Proti    0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 1/1/22 bylo schváleno. 

 

 

3. Schválení programu 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a dotázala se 

přítomných zastupitelů, zda má někdo připomínky. Žádné jiné návrhy vzneseny nebyly. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

1) Zahájení, složení slibu 

2) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3) Schválení programu 

4) Volba starosty a místostarosty 

     a) určení počtu místostarostů 

     b) určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva obce uvolněni  

     (§ 71 odst. 1 písm. a/ zákona o obcích) 

     c) určení způsobu volby starosty a místostarosty 

     d) volba starosty 

     e) volba místostarosty 

5) Zřízení finančního a kontrolního výboru 

     a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

     b) volba předsedy finančního výboru  

     c) volba předsedy kontrolního výboru 

     d) volba členů finančního výboru 

     e) volba členů kontrolního výboru 

6) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva  

    (§ 72 odst. 2 zákona o obcích) 

Výsledek hlasování: Pro   11  Proti    0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 2/1/22 bylo schváleno. 

 

4. Volba starosty a místostarosty 

 

a) určení počtu místostarostů 

Předsedající navrhla, aby byl volen pouze jeden místostarosta.  

Zastupitel Petr Stejskal navrhl, aby byli voleni dva místostarostové. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje volbu dvou místostarostů obce. 

Výsledek hlasování: Pro   8  Proti    3 (Haikl, Slezák, Šulistová)  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 3/1/22 bylo schváleno. 



4/9 

 

b) určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva obce uvolněni 

Předsedající navrhla, aby v případě modelu dvou místostarostů byli oba tito neuvolnění a 

starosta byl uvolněný. 

Zastupitel Petr Stejskal navrhl, aby všechny tři funkce byly neuvolněné. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje tyto funkce, pro které budou členové zastupitelstva 

neuvolněni: 

- starosta, 

- dva místostarostové. 

Výsledek hlasování: Pro   8  Proti    3 (Haikl, Slezák, Šulistová)  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 4/1/22 bylo schváleno. 

 

 

c) určení způsobu volby starosty a místostarosty 

Předsedající konstatovala, že nestanoví-li zastupitelstvo jinak, probíhá volba starosty a 

místostarosty veřejně hlasováním. Změnu způsobu hlasování musí schválit zastupitelstvo. V 

případě tajné volby budou hlasy jednotlivými členy zastupitelstva odevzdány do připravené 

hlasovací urny. Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k přednesení návrhů na změnu 

způsobu hlasování. Žádné návrhy nebyly podány. 

Předsedající dále upozornila, že nejdříve bude volen starosta a po jeho zvolení, případně po 

nezvolení žádného kandidáta bude přistoupeno k volbě místostarosty. O jednotlivých 

kandidátech bude hlasováno v pořadí, v jakém byli navrženi. 

 

 

d) volba starosty 

Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci starosty.  

Zastupitel Josef Sázel na funkci neuvolněného starosty navrhl zastupitele Petra Stejskala. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice volí starostou obce Hrdějovice Petra Stejskala.  

Výsledek hlasování: Pro   8  Proti    0 Zdrželi se   3 (Haikl, Slezák, Šulistová) 

Usnesení č. 5/1/22 bylo schváleno. 

 

 

Po zvolení starosty převzal starosta Petr Stejskal vedení zasedání (dále veden jako 

„předsedající“). 

 

 

e) volba místostarosty  

Předsedající navrhl zvolit do funkce místostarostů Jana Suchana a Jana Samohýla,  

Jiné návrhy vzneseny nebyly. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice volí místostarostou obce Hrdějovice Jana Suchana a 

stanovuje, že pro výkon této funkce nebude zvolený zastupitel uvolněn. Zastupitelstvo obce 

Hrdějovice dále stanovuje, že zvolený zastupitel bude zastupovat starostu v době jeho 

nepřítomnosti nebo v době kdy starosta nevykonává funkci.  

Výsledek hlasování: Pro   8  Proti    0 Zdrželi se   3 (Haikl, Slezák, Šulistová) 

Usnesení č. 6/1/22 bylo schváleno. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice volí místostarostou obce Hrdějovice Jana Samohýla a 

stanovuje, že pro výkon této funkce nebude zvolený zastupitel uvolněn. 

Výsledek hlasování: Pro   8  Proti    0 Zdrželi se   3 (Haikl, Slezák, Šulistová) 

Usnesení č. 7/1/22 bylo schváleno. 

 

 

5. Zřízení finančního a kontrolního výboru 

 

a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

Předsedající úvodem tohoto bodu informoval o povinnosti zřídit finanční a kontrolní výbor, 

neboť funkční období výborů předchozího zastupitelstva zaniklo spolu se zánikem původního 

zastupitelstva. Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který musí být lichý, přičemž 

finanční a kontrolní výbor musí mít nejméně tři členy. Členy výboru mohou být členové 

zastupitelstva i jiné osoby, pouze předsedou výboru může být jen člen zastupitelstva. Členy 

kontrolního nebo finančního výboru nemůže být starosta, místostarosta, tajemník obecního 

úřadu ani osoby zabezpečující rozpočtové a účetní práce na obecním úřadu. 

 

Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo zřídilo finanční výbor a kontrolní výbor, přičemž 

každý z nich bude mít tři členy. Jiný návrh podán nebyl.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor a oba výbory budou 

tříčlenné. 

Výsledek hlasování: Pro    11  Proti    0  Zdrželi se    0 

Usnesení č. 8/1/22 bylo schváleno. 

 

 

b) volba předsedy finančního výboru  

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy finančního 

výboru. Předsedající navrhl zvolit do funkce předsedy finančního výboru Pavla Holomela.  

Jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice volí předsedou finančního výboru Pavla Holomela. 

Výsledek hlasování: Pro    11  Proti    0  Zdrželi se    0 

Usnesení č. 9/1/22 bylo schváleno. 

 

 

c) volba předsedy kontrolního výboru 

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy kontrolního 

výboru. Zastupitel Petr Haikl navrhl zvolit do funkce předsedy kontrolního výboru Radku 

Šulistovou. Jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice volí předsedou kontrolního výboru Radku Šulistovou. 

Výsledek hlasování: Pro    10  Proti    0 Zdrželi se    1 (Šulistová) 

Usnesení č. 10/1/22 bylo schváleno. 
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d) volba členů finančního výboru 

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy finančního výboru. 

Zastupitel Pavel Holomel navrhl zvolit členem finančního výboru Jiřího Krupičku a 

Vladislavu Pechoušovou. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice volí členy finančního výboru Jiřího Krupičku a Vladislavu 

Pechoušovou. 

Výsledek hlasování: Pro    11  Proti    0  Zdrželi se    0 

Usnesení č. 11/1/22 bylo schváleno. 

 

 

e) volba členů kontrolního výboru 

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy kontrolního výboru. 

Zastupitelstva Radka Šulistová navrhla zvolit členem kontrolního výboru Petra Haikla a Petra 

Slezáka. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice volí členy kontrolního výboru Petra Haikla a Petr Slezáka. 

Výsledek hlasování: Pro    9  Proti    0 Zdrželi se    2 (Haikl, Slezák) 

Usnesení č. 12/1/22 bylo schváleno. 

 

 

6. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva  

Předsedající navrhl, aby neuvolněným členům zastupitelstva byla v souladu s § 72 odst. 2 

zákona o obcích a nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev 

územních samosprávných celků v platném znění, poskytována měsíční odměna takto:  

 

- za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva obce odměna ve výši 1.805,- Kč 

měsíčně, a to od 22.10.2022,  

 

- za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva odměna ve výši 3.611,- Kč měsíčně, a to od  

22.10.2022,  

 

- za výkon funkce místostarosty Jana Suchana jako neuvolněného člena zastupitelstva obce 

odměna ve výši 32.501,- Kč měsíčně, a to od 1.1.2023, 

   

 - za výkon funkce místostarosty Jana Samohýla jako neuvolněného člena zastupitelstva obce 

odměna ve výši 32.501,- Kč měsíčně, a to od 22.10.2022,   

 

- za výkon funkce starosty jako neuvolněného člena zastupitelstva obce odměna ve výši 

36.112,- Kč měsíčně, a to od 22.10.2022. 

 

Předsedající vyzval, zda k tomu má někdo něco k doplnění. Občan z veřejnosti se zeptal, zda 

navržené částky jsou stropem tabulkových odměn. 

Předsedající potvrdil, že je to strop tabulky a pro upřesnění dodal, že strop dle tabulek je 

v součtu místostarosty, starosty a druhého místostarosty jen rozdílem 800 korun k součtu 

uvolněného starosty a neuvolněného místostarosty v předchozím volebním období. 

Byla posílena jedna pracovní pozice a bude to stát o 800 korun víc, dodal předsedající. 

Občan z řad veřejnosti vznesl ještě dotaz, kdo bude sedět na úřadě, když budou všichni 

neuvolněni. 
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Předsedající odpověděl, že to, zda je někdo uvolněný nebo neuvolněný neznamená, zda na 

obci sedí nebo ne. Ubezpečil, že v úředních hodinách na obci někdo sedět bude.  

Zastupitelka Radka Šulistová k tomu ještě doplnila, že není rozhodující, zda je starosta 

uvolněný nebo neuvolněný, musí být k dispozici neustále, např. na mobilním telefonu. 

Starosta dle zákona o obcích není úředník a nemá stanovené úřední hodiny. V úřední hodiny 

jsou na obecním úřadě úředníci, tedy starosta nebo místostarosta nemusí na úřadě sedět, 

jelikož v době úředních hodin mohou mít různá jednání, např. na jiných úřadech apod. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice v souladu se zákonem o obcích stanovuje odměnu za výkon 

funkce neuvolněného člena zastupitelstva obce ve výši 1.805,- Kč za měsíc. Odměna bude 

poskytována ode dne 22. 10. 2022 a v případě náhradníka ode dne složení slibu. 

Výsledek hlasování: Pro   8  Proti    0 Zdrželi se   3 (Haikl, Slezák, Šulistová) 

Usnesení č. 13/1/22 bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice v souladu se zákonem o obcích stanovuje odměnu za výkon 

funkce předsedy výboru zastupitelstva obce ve výši 3.611,- Kč za měsíc. Odměna bude 

poskytována ode dne 22. 10. 2022. 

Výsledek hlasování: Pro    10  Proti    0 Zdrželi se 1 (Šulistová) 

Usnesení č. 14/1/22 bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice v souladu se zákonem o obcích stanovuje odměnu za výkon 

funkce místostarosty Jana Suchana jako neuvolněného člena zastupitelstva obce ve výši 

32.501,- Kč za měsíc. Odměna bude poskytována ode dne 1. 1. 2023. 

Výsledek hlasování: Pro   8  Proti    0 Zdrželi se   3 (Haikl, Slezák, Šulistová) 

Usnesení č. 15/1/22 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice v souladu se zákonem o obcích stanovuje odměnu za výkon 

funkce místostarosty Jana Samohýla jako neuvolněného člena zastupitelstva obce ve výši 

32.501,- Kč za měsíc. Odměna bude poskytována ode dne 22. 10. 2022. 

Výsledek hlasování: Pro   8  Proti    0 Zdrželi se   3 (Haikl, Slezák, Šulistová) 

Usnesení č. 16/1/22 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice v souladu se zákonem o obcích stanovuje odměnu za výkon 

funkce starosty jako neuvolněného člena zastupitelstva obce ve výši 36.112,- Kč za měsíc. 

Odměna bude poskytována ode dne 22. 10. 2022. 

Výsledek hlasování: Pro   8  Proti    0 Zdrželi se   3 (Haikl, Slezák, Šulistová)    

Usnesení č. 17/1/22 bylo schváleno. 

 

 

Po ukončení hlasování předsedající otevřel debatu. Předsedající poděkoval Radce Šulistové za 

práci i lidem, kteří se také podíleli na práci pro obec a spolupracovali v minulém volebním 

období. Předsedající se vyslovil, že se nechce pouštět do obhajování a chvály atd., což není 

jeho zvykem, proto si nepřipravil žádný projev, bude však reagovat na dotazy. 

Předsedající vznesl dotaz, zda byly podniknuty kroky k setkání seniorů, protože se tato akce 

konala někdy v listopadu a není již moc času na přípravu, zda jsou k tomu nějaké informace. 
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Zastupitelka Radka Šulistová sdělila, že informace má k dispozici. 

Předsedající se ještě zeptal na předání úřadu, a to z důvodu, že mu před zasedáním 

zastupitelstva bylo sděleno, že předání bude učiněno na zasedání zastupitelstva. 

Zastupitelka Radka Šulistová sdělila předsedajícímu, že má připravené předání na místě a 

pokud by byl nějaký problém, tak je v rámci možností k dispozici. Předsedající vyslovil údiv 

nad předáním úřadu na místě veřejného zasedání. Zastupitelka Radka Šulistová 

předsedajícímu navrhla, že se mohou odebrat na úřad hned a tam předání uskutečnit. Nikde 

není stanoveno, jak se má úřad předat. 

Předsedající vyzval o krátké stručné dotazy z důvodu, že bude ještě zřejmě následovat předání 

úřadu starosty na obecním úřadě. 

 

Občanka z řad veřejnosti vznesla dotaz k volbě, když se například volí starosta, zda volený 

člověk může také hlasovat. 

Předsedající odpověděl, že se tak rozhodl pro tuto věc, jelikož chce tu funkci dělat, proto se 

rozhodl, že bude hlasovat, protože chce být starostou. 

Tázající občanka vznesla ještě jeden dotaz, proč je pan Suchan až od ledna? 

Předsedající předal slovo panu Suchanovi. 

Místostarosta Suchan odpověděl, že jelikož je v podnikatelské sféře, tak má nastavený paušál 

a přijmutím odměny od obce by se dostal do jiného daňového paušálu. Z toho důvodu se vzal 

tohoto příjmu do konce roku. Činnost bude vykonávat od začátku, nicméně navrhl výplatu až 

od 1. 1. 2023. Je to pouze tento důvod a nic jiného za tím není. 

Občan z řad veřejnosti vznesl ještě dotaz k odměnám pro vedení obce, zda do konečné sumy 

bylo započítáno i vzdání se odměny místostarosty Jana Suchana do konce tohoto roku. 

Odpověděl místostarosta Jan Suchan, že bývalá starostka a místostarosta pobírali 129.108,- 

Kč. To byly celkové náklady, kde se započítávala hrubá mzda, daň po slevě, sociální a 

zdravotní pojištění, a to jsou celkové náklady obce, které obec vydala za funkce uvolněného 

starosty a jednoho neuvolněného místostarosty. 

Náklady na neuvolněného starostu a dva neuvolněné místostarosty bude v současné době 

129.976,- Kč což je rozdíl 868,- Kč.  

Tyto příjmy byly řešeny, když se domlouvali na jakékoliv spolupráci s tím, že bude potřeba 

další pracovní síla, jelikož obec čeká v budoucnu spoustu pracovních věcí, a proto byla 

zvolena tato varianta třech neuvolněných pozic. 

Místostarosta Jan Suchan ještě vyčíslil, že tím že se vzdal odměny do konce roku, což je 

94.339,- Kč, což bude měsíční úspora za celé období 1097,- Kč, a tím je to pod maximem pro 

ty tři pozice. 

Občanka z řad veřejnosti vznesla dotaz na starostu, jak si představuje skloubení své pracovní 

činnosti s výkonem funkce starosty. Kolik času hodlá věnovat obci. 

Starosta Petr Stejskal odpověděl, že on i ostatní členové vedení obce tomu budou věnovat 

maximum, ale není teď schopen sdělit nějaký časový harmonogram, který bude trávit ve své 

práci, která je pro něj důležitá a živí ho. Následovala živá diskuse, která vzhledem k ukončení 

oficiální části jednání předsedajícím není součástí zápisu. 

 

Po zodpovězení všech dotazů od přítomných v sále ukončil předsedající zasedání 

zastupitelstva v 19:00 hod. 

 

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina zastupitelů 

3) Prezenční listina hostů 

4) Listina prokazující složení slibu členů zastupitelstva obce 

 

Zápis byl vyhotoven dne 27. 10. 2022. 
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Zapisovatel:  Petr Haikl  ........................................... 

 

Ověřovatelé: Zdeněk Bauer  ........................................... dne ………………………. 

 

           Jan Hynek   ........................................... dne ……………………….. 

            

Starosta:        Petr Stejskal       …........................................   


